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Obiectul intrebärii: Pericolele ascunse de la nivelul infrastructurii pietonale din Municipiul

Vaslui

Stimate Domnule Primar,

Ca urmare a aparitiei in spatiul public a unor recente si ingrijorätoare articole de presä
localä privind surparea trotuarelor din Municipiului Vaslui, dorim sä vä aducem la cunostin!ä o

serie de informatii 9i intrebäri cu privire la calitatea indoielnicä a acestora ii cu privire la pericolul
la care sunt expuii locuitorii oraiului.

in data de 14 decembrie, un articol de presä localä prezintä public implicatiile profund

negative ale lucrärilor de constructii, consideräm noi realizate neglijent si neconform, efectuate de

cätre diverse societä!i.„Un bäiat in vårstä de 9 ani, din municipiul Vaslui a ajuns la spital, dupä ce

trotuarul pe care se deplasa s-a surpat, brusc, sub el, ii a cäzut in groapä. Incidentul s-a petrecut

joi, in apropiere de Pia!a Traian,mai exact pe trotuarul din favamagazinului Big."

in cadrul articolului de presä se aratä faptul cä „(...) Dupä astuparea sanvurilor create, tot

mai multe trotuare au cedat si se surpä. Cel mai recent incident de acest fel a avut loc joi dupä-
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amiazä, långä Pia!a Traian, intr-o zona intens circulatä. Se pare cä acolo, in urmä cu cåteva

säptämåni, s-a lucrat la reteaua de apä, insä pämåntul nu a mai fost tasat corespunzätor, iar pe

fondul precipita!iilor cäzute in ultimele zile, pämåntul s-a surpat. (...)"

Sus!inem faptul cä aceste situatii, circumstan!e ii lucräri realizate necorespunzätor sunt

inadmisibile. Locuitorii Municipiului Vaslui nu pot fi supusi unor astfel de pericole atunci cånd

päräsesc imobilele. Siguran!a locuitorilor U.A.T.-ului pe care il deservi!i trebuie sä fie primordialä.

Sustinem protec!ia 5i nevoile cetä!enilor ca fiind printre principalii stålpi fundamente ce trebuie

sä ghideze activitatea institu!iilor locale, fiind nejustificabil ca lucrärile sä fie „remediate" abia

dupä semnalarea unor accidente grave. Desi pe teritoriul Municipiului Vaslui au fost realizate

diverse lucräri de modernizare la nivelul infrastructurii rutiere si pietonale, acesta a devenit, de

curånd, un adevärat teren minat, atåt pentru participan!ii la trafic, cåt $i pentru pietoni.

Tinånd seama de faptul cä cetä!enii Municipiului Vaslui sunt profund ingrijora!i pentru
propria siguran!ä si pentru siguranta celor din jurul lor, dar !inånd cont de faptul cä nu este

motivabil sau tolerabil säasteptäm aparitia unui nou eveniment in care un locuitor sä fie accidentat

din cauza unor lucräri de constructieexecutate in mod incorect, vä rugäm sä ne comunica!i
räspunsul la urmätoarele intrebäri:

1.

2.

Ce societate/companie a efectuat lucrärile/ reparatiile de la nivelul infrastructurii
pietonale in apropiere de Piata Traian,pe trotuarul din fata magazinului Big, cum

va fi aceasta sanctionatä ca urmare a recentelor evenimente in care un bäiat in vårstä

de 9 ani a ajuns la spital, dupä ce trotuarul pe care se deplasa s-a surpat?

Ce alte lucräri au fost 9i sunt atribuite societätii/ companiei care a realizat lucrärile/

reparatiile de la nivelul infrastructurii pietonale amintite precedent?
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3.

4.

5.

6.
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Vä rugäm sä ne comunicati unde, pe teritoriul Municipiului Vaslui, au fost sesizate 9i

observate nereguli in ceea ce priveste calitatea infrastructurii pietonale 9i rutiere?

Cum va remedia Primäria Municipiului Vaslui aceste nereguli constatate la nivelul

infrastructurii pietonale ii rutiere, cu scopul protejärii sigurantei cetätenilor cu

scopul diminuäriiposibilitätii ca un nou cetätean sä fie accidentat?

Cum este verificatä calitatea lucrärilor/reparatiilor 'i cum este supravegheat procesul

lucrärilor/reparatiilor de la nivelul infrastructurii pietonale 5i rutiere?

Ce mäsuri intentionati sä implementati in viitor pentru asigurarea unei protectii

suplimentare a pietonilor in fata unor astfel de accidente nejustificabile?

Solicit räspuns scris.

Cu deosebitä stimä,

Senator Andrei Busuioc
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